
در حالی که بیــش از نیمــی از زمان نقل و انتقــالات فوتبال 
ایــران گذشــته، امــا ۳ نماینــده ایرانــی حاضــر در مســابقات 
آســیایی هنــوز نتوانســته اند تیمــی در قامــت رقابــت در قاره 

کهن ببندند. 
در حالی کــه کمتــر از ۴۰ روز بــه آغاز فصــل جدید لیــگ برتر 
فوتبال ایران باقــی مانده، نمایندگان کشــورمان باید مهیای 
حضــور در لیــگ قهرمانان آســیا ۲ و لیــگ نخبگان قــاره کهن 
، سایه ای  هم شوند. اما شرایط خاص سیاسی و امنیتی اخیر
ســنگین بــر نقل وانتقــالات تابســتانی باشــگاه ها انداختــه و 
چشــم انداز آنها را بــرای موفقیــت در میادین آســیایی مبهم 

کرده است. 
ک ایــران،  پــس از تجــاوز اخیــر رژیــم صهیونیســتی بــه خــا
موجی از نگرانــی در میــان بازیکنان و مربیان خارجی شــاغل 
در لیگ ایران شکل گرفت؛ این وضعیت موجب شد تیم های 
، با  کتور مدعی حاضر در آسیا، از جمله استقلال، سپاهان و ترا
کیفیت و حتی  مشکلات جدی در جذب بازیکنان خارجی با

حفظ ستاره های موجود مواجه شوند. 
کتور که در لیگ نخبگان آســیا حضور دارد، در شرایطی  ترا
نه چندان پایــدار برای ورود بــه این رقابت ها آماده می شــود. 
جدایی حســین پورحمیدی، عارف غلامی و عارف آقاســی و 
جذب محدود بازیکنانی، چون فرشــاد فرجــی و ادیب زارعی 
باعث شده ترکیب این تیم نسبت به فصل گذشته تا حدودی 

تضعیف شود. 
کتور با وجود ترکیبی کامل تر در فصل  گذشــته در سطح  ترا
دوم لیگ قهرمانان آسیا نتوانست به مراحل پایانی راه یابد که 
همین موضوع بیانگر لــزوم تقویت و توجه بیشــتر به این تیم 
در سطح بالاتری از این رقابت هاست. ماندن اسکوچیچ روی 
نیمکت شاید تنها خبر امیدوارکننده برای هواداران باشد، اما 
خبر هایی از احتمال جدایی ریکاردو آلوز، ستاره پرتغالی تیم، 
کتور را برهم زده است. در صورت جدایی آلوز،  فضای روانی ترا
میانه میــدان این تیم ضربه جــدی خواهد خــورد. حال باید 
دید تی تی ها در زمان باقی مانده نقــل و انتقالات از بازیکنان 

تاپ آینده رونمایی خواهد کرد یا خیر. 
ســپاهان اصفهــان دیگــر نماینــده ایــران در آسیاســت که 
بایــد در پلــی آف لیگ نخبــگان با الدحیــل قطر رو به رو شــود. 
گهانی پاتریــس کارترون و کادرش و بازگشــت محرم  جدایی نا
نویدکیا، برنامه های فنی این تیم را به کلی تغییر داد. این تیم 
همچنین رضا شکاری و پیام نیازمند را از دست داد و وضعیت 
بازیکنانی مثل اســتیون انزونزی، ابوبکر کامارا و وسام بن یدر 
نیز در هاله ای از ابهام قرار دارد. خرید های داخلی سپاهان به 
چند چهره جوان و اضافه شدن آرش رضاوند و بازگشت امید 

نورافکن محدود شده است؛ موضوعی که تردید هایی درباره 
توان رقابتی این تیم در سطح آسیا ایجاد کرده. 

اســتقلال نیــز بــا شــروعی کم تحــرک در نقل وانتقــالات، 
نتوانســت انتظــارات را بــرآورده کنــد. تمدیــد قــرارداد رامیــن 
رضاییان و بازگشــت عــارف آقاســی از جمله اقدامــات مثبت 
آبی پوشــان بــود. امــا در جــذب مهره هــای کلیــدی، به ویــژه 
بازیکنان خارجی، اســتقلال نتوانســت عملکردی چشــمگیر 
داشــته باشــد. تلاش هــا بــرای جــذب رســتم آشــورماتوف از 
روبین کازان و بازگرداندن علی کریمی در جریان است، اما هنوز 

توافق قطعی صورت نگرفته. 
با توجه به حضور در ســطح ۲ لیگ قهرمانان آســیا و تقابل 
احتمالی با تیم هایی، چون النصر عربستان، استقلال نیازمند 
تقویت جدی و فوری است. برخی منابع از تمایل این باشگاه 
بــه جــذب چهره هایــی، چــون جــواد حســین نژاد و ســعید 
سحرخیزان نیز خبر داده اند، اما احتمال حضور این بازیکنان 
در لیگ ایــران با توجه به ســال منتهی بــه جام جهانی پایین 
ارزیابی می شود. با این وجود بازگشت ساپینتو روی نیمکت 
آبی ها هواداران را همچنان امیدوار ساخته و باید دید در ادامه 
راه جذب بازیکن زیر نظر او به چه صورت پیش خواهد رفت. 
پرســپولیس برخــلاف رقبایــش در رقابت هــای آســیایی 

گهانــی در کادرفنی با  حضور نــدارد، اما بــه دلیــل تغییــرات نا
شــوک فنی مواجــه شــد. جدایــی اســماعیل کارتــال و حضور 
وحیــد هاشــمیان به عنــوان ســرمربی جدیــد، باعــث شــد تــا 
گرچه این تیم در  پرسپولیس وارد مرحله ای ناشناخته شود. ا
بازار نقل وانتقالات شــروعی سریع داشــت، اما هنوز در برخی 
خطوط از جمله خط دفاع با کمبود مهره های مطمئن مواجه 
است. غیبت در رقابت های قاره ای شاید تا حدی از فشار این 
فصل بکاهد، اما انتظارات هواداران همچنان بالاست و آزمون 

سختی در انتظار هاشمیان خواهد بود. 
در حالی که رقبای آسیایی با بودجه های کلان و بازیکنان 
بین المللــی قدرتمنــد آمــاده حضــور در رقابت هــا شــده اند، 
نماینــدگان ایران درگیــر بحران هــای داخلی، ریــزش مهره ها 
و بی ثباتــی فنی هســتند و از ســوی دیگــر بازار جــذب بازیکن 

خارجی برای فوتبال ایران محدودتر از همیشه شده است. 
با این شرایط، بار اصلی بر دوش بازیکنان داخلی و مربیان 
ایرانی قــرار گرفتــه و فرصت اثبات شایســتگی بــرای نیرو های 
جوان فراهم شده اســت. برای مقابله با قدرت های آسیایی، 
معجزه ای بیــش از انگیزه و تعصب نیاز اســت؛ معجــزه ای که 
کتیکی و برنامه ریزی حرفه ای  شاید فقط از دل یک انسجام تا

ممکن شود. 
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 نبرد نابرابر نمایندگان فوتبال ایران 
مقابل حریفان آسیایی تا دندان مسلح

 نشست مدیریت بحران بهزیستی گیلان 
بحــران  مدیریــت  جلســه  ســومین   
بهزیستی گیلان با حضور دکتر رضا جعفری 
مدیــرکل بهزیســتی گیــلان، محمــد علــی 
ویشــکایی مدیــرکل بحــران اســتانداری 
گیــلان و محمــد حیــدری مدیــرکل پدافنــد 
غیرعامــل اســتانداری گیــلان، معاونیــن، 
مســئولین و کارشناســان در ســالن خزائلی 

اداره کل تشــکیل شــد. بــه گــزارش روابــط 
عمومی بهزیستی گیلان؛ در این نشست در 
خصوص آمادگی در شرایط بحرانی از جمله 
در خصــوص تقســیم وظایــف و کار پیــش از 
بروز بحران، جمع آوری اطلاعات کامل و به 
روز در خصــوص زیرمجموعــه و شناســایی 
ظرفیت هــای موجــود، پیش بینــی و تهیــه 

اقــلام ضــروری از جملــه دارو و مــواد غذایی 
، گســترش پویش ایــران همدل به  کز در مرا
منظــور بهره منــدی از ظرفیت هــا، آمــوزش 
نحوه عملکرد به زیرمجموعه و جامعه هدف 

در شرایط بحران گفت وگو شد. 
گفتنی است در این نشست در خصوص 
استفاده از ظرفیت فضای مجازی و رسانه ها 

در شرایط بحرانی، تعیین شــرح وظایف هر 
یک از افراد در شــرایط بحرانــی، انجام مانور 
در زمانهای مختلف به منظــور محک زدن 
تواناییها، استفاده از ظرفیت بازنشستگان 
و معتمدین، افراد بومی و محلی روستاها و 
مناطق مختلف، ارتباط با سایر دستگاه ها 

کید شد. و... تا

گفتوگو
ابراهیمی: 

انتخاب هاشمیان کار درستی بود
پیشکســوت تیــم فوتبــال پرســپولیس گفت: 
نوع قرارداد ها بــا خارجی ها چیزی جــز غرامت تا 
به اینجا نداشته و باید اصولی به جذب مربیان و 
بازیکنان خارجی بپردازیم. مربی باسابقه فوتبال 
ایــران و پیشکســوت تیــم پرســپولیس، دربــاره 
کید کــرد که  شــرایط اخیر این تیــم پرداخــت و تأ
انتخــاب وحیــد هاشــمیان به عنــوان ســرمربی، 
تصمیمی قابل دفاع و آینده دار است. ابراهیمی 
به تحــولات اخیر باشــگاه پرســپولیس نیز اشــاره 
کرد. ناصر ابراهیمی در گفت وگو با میزان، در رابطه 
با این موضوع، اظهار داشــت: پس از حمله رژیم 
ک ایران، بسیاری از بازیکنان  صهیونیستی به خا
و مربیــان خارجــی بــرای حضــور در ایــران دچــار 
تردید شدند. این وضعیت به فوتبال ما آسیب زد 
و معادلات را برهم زد. همین مســأله باعث شد تا 
اسماعیل کارتال، سرمربی ترک تبار پرسپولیس، 

از تیم جدا شود. 
دســتیارانش  انتخــاب  در  هاشــمیان   

هوشمندانه عمل کرده
وی ادامــه داد: در چنیــن فضایــی، تکیــه بــر 
گزینه های داخلی بهترین راه حل است و باشگاه 
تصمیم درستی برای اعتماد به هاشمیان گرفته 
است. هاشمیان مربی حرفه ای و تعلیم دیده ای  
اســت که تجربه حضــور در فوتبال آلمــان را دارد. 
هرچنــد تیــم زیــادی نداشــته، امــا دانــش فنــی 
خوبی دارد و باید به او فرصــت داد. او در انتخاب 
دستیارانش هوشــمندانه عمل کرده و از مربیان 

ایرانی و خارجی کاربلد بهره می برد. 
 به آینده وحید هاشمیان امیدوار هستم

کید بر  پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس با تأ
لزوم حمایت از هاشمیان تصریح کرد: الان زمان 
انتقاد نیســت، بایــد بــه کادر فنی جدیــد فرصت 
بدهیم تا بــا آرامش برنامه هایشــان را اجــرا کنند. 
من به آینده کاری هاشمیان امیدوارم. هواداران 
هم از حضــور او در زمانی که به عنــوان بازیکن در 
پرسپولیس فعالیت می کرد خاطره خوشی دارند 
و از حضور او در قامت سرمربی حمایت می کنند. 
که  اعتمــاد بــه مربیــان ایرانــی خــوب اســت، چرا
گر با وحید قهرمان  خوشبین هستم و مطمئنم ا

شویم بسیار دلچسب خواهد بود. 
 هنوز برخی نقاط ضعف ها رفع نشده است
ابراهیمــی در ادامه با ارزیابی عملکرد باشــگاه 
در فصــل نقل وانتقــالات عنــوان داشــت: شــروع 
نقل وانتقالات خوب بوده، اما هنوز نیاز به جذب 
چند بازیکن دیگر داریم. بسته به نظر کادر فنی، 
باید نقاط ضعف تیم برطرف شود تا پرسپولیس 
در مســیر بهتری قرار گیرد. به نظرم در خط دفاع 
باید بازیکن جوان جذب شود تا در کنار باتجربه ها 

کسب تجربه کنند. 

کوتـــــــــــاه
ساپینتو: برگشتم که به هدف نهایی ام برسم 

ســرمربی اســتقلال پس از ورود به ایران بیان کرد: دفعه قبل که در 
کنون برگشــتم که  اســتقلال بودم هدفی داشــتم که به آن نرســیدم. ا
به هــدف نهایــی برســم. ریکاردو ســاپینتو، ســرمربی اســتقلال دیروز 
( وارد ایران شــد تا تمرینات آبی پوشــان پایتخت با  )سه شــنبه، ۱۷ تیر
حضور او برگزار شود.ریکاردو ساپینتو، ســرمربی استقلال پس از ورود 
به ایران گفت: ســری پیش که در اســتقلال بودم هدفی داشتم که به 
کنون برگشــتم که به هدف نهایی برســم. امیــدوارم که  آن نرســیدم. ا
این سری موفقیت های بیشتری رو کسب کنیم، البته که سری پیش 
هم آمارمــان بد نبــود و قهرمانی ســوپرجام را کســب کردیــم ولی خب 
آنگونه که می خواستیم نشد. امیدوارم این بار جبران کنیم و به همه 

اهداف مان برسیم.

کریم باقری با پرسپولیس تمدید کرد
مربی تیم فوتبال پرسپولیس قراردادش را با این باشگاه تمدید کرد.
کریم باقری، دیروز )سه شنبه( با حضور در باشگاه پرسپولیس و پس از 
نشستی که با مدیرعامل داشت، قرارداد جدید خود با سرخپوشان را 
به مدت یک فصل دیگر به امضا رساند.وحید هاشمیان و کریم باقری 
علاوه بر همبازی بودن در تیم ملی، در مقطعی در پرسپولیس نیز کنار 
یکدیگر بازی کردند و کریم باقری بازوبند کاپیتانی را به دست داشت.

ربیعی سرمربی هوادار شد
رضا ربیعی، برادر محمد ربیعی هدایت تیم هوادار در لیگ دســته 
اول را عهده دار شــد. رضا ربیعی به عنوان سرمربی تیم فوتبال هوادار 
در لیگ آزادگان انتخاب شــد. ربیعی فصل گذشته هدایت شهرداری 
نوشهر را بر عهده داشت که در نهایت با کسب ۴۶ امتیاز در رتبه هشتم 
جدول قرار گرفت.هوادار در بیســت وچهارمین فصل لیــگ برتر با ۲۲ 
امتیاز در قعر جدول قرار گرفت و به لیگ دسته اول سقوط کرد. امید 
روانخواه، ســرمربی فصل گذشــته هــوادار هدایــت تیم ملی امیــد را بر 

عهده گرفت.

جایگزین ژوتا در لیورپول مشخص شد
تیم لیورپول در اندیشه جذب دیبالا به عنوان جانشین ژوتا در این 
تیم است.پائولو دیبالا، وینگر آرژانتینی تیم رم در تیررس لیورپولی ها 
قرار گرفته است.این وینگر آرژانتینی که در ۳ فصل اخیر نقشی حیاتی 
و مهــم در رم داشــته در مــاه آپریــل مصدوم شــد و دیگر نتوانســت به 
میادین برگردد. او اما حالا ســلامتی خود را بازیافته و شنیده می شود 
به شــدت دنبال تمدید قراردادش با رم اســت. باشــگاه رم هــم با این 
مســاله موافق اســت اما نیاز به توافق در زمینه دســتمزد وجود دارد.
در این زمینه اما شــنیده می شود باشــگاه لیورپول علاقه خود را برای 
جذب این بازیکن ابراز کرده و تماس هایی هم بین طرفین برقرار شده. 
رسانه ایل رومانیستا خبر داده مدیر برنامه های دیبالا چند تماس از 
مدیران لیورپول دریافت کرده است. لیورپول پس از مرگ ژوتا به دنبال 
پر کردن جای خالی این بازیکن است و شنیده می شود دیبالا یکی از 
گزینه های جانشــینی ژوتا اســت؛ هرچند که احتمالا رم با این انتقال 

مخالفت خواهد کرد.

مدیــرکل راهــداری و حمل ونقــل جــاده ای اســتان 
کرمانشــاه از تردد بیش از ۶ هزار زائر عتبــات عالیات از مرز 
خســروی در هفتــه نخســت مــاه محــرم خبــر داد. یزدان 
خسروی از رشــد قابل توجه تردد زائران عتبات عالیات از 
مرز بین المللی خسروی همزمان با آغاز ماه محرم خبر داد 
و گفت: از ابتدای ماه محرم تا هفتم این ماه، بالغ بر ۶ هزار 
و ۲۴ نفر از طریق این گذرگاه مرزی وارد کشور یا از آن خارج 
شــده اند. وی با اشــاره به جایگاه راهبردی مرز خسروی، 
افزود: ایــن پایانه مــرزی به عنــوان یکــی از قدیمی ترین و 
مجهزترین مرزهای غرب کشور، در سال های اخیر به یکی 

از مسیرهای پرطرفدار برای سفر به عتبات عالیات تبدیل 
شده و زیرساخت های مناسب آن نقش مهمی در تسهیل 

عبور و مرور زائران ایفا کرده است. 
خســروی با بیان اینکه پیش بینی افزایــش قابل توجه 
تردد زائران در ایام تاســوعا، عاشــورا و اربعین انجام شــده 
اســت، ادامــه داد: اقدامــات متعــددی از جملــه احداث 
ایستگاه جدید مسافربری، تکمیل کنارگذر مرزی و ارتقای 
سطح خدمات در پایانه، در دستور کار قرار گرفته تا زائران 
بتوانند با سهولت از امکانات حمل ونقل عمومی استفاده 
کنند. مدیــرکل راهــداری و حمل ونقــل جاده ای اســتان 

کرمانشاه همچنین از ارائه خدمات شبانه روزی در پایانه 
خسروی خبر داد و گفت: با هماهنگی میان دستگاه های 
مختلف از جملــه نیروهای راهــداری، پلیــس راه، گمرک، 
هلال احمر و سایر نهادهای مستقر در مرز، بستری امن، 
منظــم و آماده بــرای تــردد زائران فراهم شــده اســت. وی 
کید بر تمهیدات اندیشیده شــده برای موج  در پایان با تأ
بازگشــت زائران، اظهار امیدواری کــرد: با همکاری بخش 
خصوصی و انجمن های صنفی حوزه حمل ونقل مسافر، 
شــاهد ســفری ایمن، روان و بــدون دغدغــه بــرای زائران 

عتبات عالیات باشیم.

افزایش تردد زائران از مرز خسروی در ایام محرم

شــهرستان
گــــزارش 

 استاندار فارس: 

 ملت ایران با الهام از عاشورا 
در برابر صهیونیسم ایستاده است

کیــد بــر روحیــه حســینی در  اســتاندار فــارس بــا تا
نیروهای مسلح جمهوری اسلامی ایران، قیام عاشورا 
را الهام بخش مقاومت ملت ایران در برابر ظلم و جنگ 
ترکیبــی دشــمن دانســت و از نقــش مــردم در حفــظ 
 انســجام ملــی و حمایــت از نظــام اســلامی قدردانــی

 کرد. 
دکتــر حســینعلی امیــری، با اشــاره به رشــادت های 
دلیرمــردان نیروهای مســلح جمهوری اســلامی ایران 
در جنگ تحمیلی ۱۲ روزه با رژیم صهیونیســتی افزود: 
روحیــه حســینی در رزمنــدگان و نیروهــای مســلح 
جمهوری اســلامی ایران جاری اســت و همان گونه که 
یــاران سیدالشــهدا )ع( در برابر ســپاه ظلم ایســتادگی 
کردنــد، امــروز نیــز فرزنــدان ایــن ملــت در برابــر جنگ 
شــجاعت  و  بصیــرت  ایمــان،  بــا  دشــمن،  ترکیبــی 

ایستاده اند. 
وی، با بیان اینکه، شمر و یزید تنها شخصیت هایی 
تاریخی نیستند، بلکه نمادهایی هستند که در هر عصر 
باید شناخته شــوند ادامه داد: امروز لباس یزید بر تن 
صهیونیسم است و ملت ایران با الهام از قیام عاشورا در 

برابر این ظلم آشکار ایستاده اند. 
استاندار فارس، ضمن قدردانی از مردم بصیر استان 
، مردم با حضور پرشــور  گفت: در روزهای دشــوار اخیــر
در صحنــه، مشــارکت در برنامه هــای دینــی و حمایت 
بی دریــغ از نظــام اســلامی، نشــان دادنــد کــه وارثــان 

حقیقی فرهنگ عاشورا هستند. 
کید بر ضرورت تکریم و پاسداشت مردم  امیری، با تا
به عنوان سرمایه های اجتماعی بی بدیل، به عملکرد 
دســتگاه های اجرایــی اســتان در مدیریــت بحــران 
، بــا وجود فشــارهای  اشــاره کــرد و گفــت: در ایــام اخیر
خارجی، هیچگونه اختلالی در تامین کالاهای اساسی 
و خدمات عمومی ایجاد نشــد و واحدهای تولیدی با 

تمام توان به فعالیت خود ادامه دادند. 
وی، با هشدار نســبت به تلاش دشــمن برای ایجاد 
کیــد کــرد: نبایــد  دوگانگی هــای کاذب در جامعــه تا
کره بــه ابزار  اجازه داد مفاهیمــی چون مقاومــت و مذا

دوقطبی سازی بدل شوند. 
او افزود: هیچ یک از مســئولان ذی ربط در ســخنان 
ح نمی کننــد و  خــود دیدگاه هــای شــخصی را مطــر
تصمیمات کلان کشــور در حوزه امنیــت ملی، حاصل 
خرد جمعــی در شــورای عالــی امنیت ملی به ریاســت 

رئیس جمهور و مورد تایید رهبر معظم انقلاب است. 
کید بــر حفظ  نماینــده عالی دولــت در فــارس، بــا تا
وحدت و انسجام داخلی گفت: نقش مردم در پیشبرد 
اهداف نظام جمهوری اســلامی و حفاظت از کشــور و 
ایســتادگی در برابر زیاده خواهی های دشــمنان بسیار 

مهم و تعیین کننده است. 

مدیرکل راهداری استان: 

نگهداری راه های کرمانشاه سالانه ۳ همت اعتبار نیاز دارد
کوتــــاه

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای 
استان کرمانشاه، نگهداری از راه های استان 
را نیازمنــد دو تــا ســه همــت اعتبار در ســال 
دانست. یزدان خسروی با اشاره به وضعیت 
راه هــای اســتان کرمانشــاه گفت: در ســطح 
استان بالغ بر هشــت هزار کیلومتر راه داریم 
کــه از ایــن میــزان هــزار کیلومتــر راه اصلــی و 
بزرگراهــی، پنج هــزار کیلومتر راه روســتایی و 
دو هــزار کیلومتــر راه فرعی اســت. وی ادامه 
داد: بــا توجــه به طــول قابــل توجــه راه های 
استان، ســالانه حدود دو تا سه هزار میلیارد 
تومان بــرای نگهداری، ایمن ســازی، روکش 
آسفالت و... راه های استان مورد نیاز است. 
کید بر اینکه راه های استان کرمانشاه  وی با تا
کارکرد ملی و حتی بین المللی دارند و هم در 
زمینه تجارت و ترانزیت و هــم در زمینه تردد 
مســافران و زوار خدمــات ارائــه می دهنــد، 
یادآور شــد: ایــن امر اهمیــت توجه ویــژه به 
راه های اســتان و تزریق اعتبارات بــه آنها راه 
دو چندان می کند. خسروی اشاره ای هم به 
وضعیت راه های روستایی استان کرمانشاه 
داشــت و بــا بیــان اینکــه بــر اســاس برنامــه  

پنــج ســاله توســعه روســتاهای بــا جمعیت 
بالای ۲۰ خانوار باید از راه روستایی آسفالت 
برخــوردار باشــند، گفــت: در ســطح کشــور 
متوســط شــاخص برخــورداری روســتاهای 
بالای ۲۰ خانوار از راه روستایی ۸۵. ۷ درصد 
بــوده کــه ایــن میــزان در اســتان کرمانشــاه 
۹۰. ۷ درصد اســت، یعنی در ایــن زمینه پنج 
درصد از میانگین کشــور بالاتر هستیم. وی 

ادامــه داد: بــا این حــال همچنــان پیگیری 
بــرای جــذب اعتبــارات مــورد نیــاز بــرای 
توســعه راه هــای روســتایی اســتان را دنبال 
خواهیــم کرد. بــه گفته مدیــرکل راهــداری و 
حمــل و نقل جــاده ای اســتان کرمانشــاه، از 
بیــن شهرســتان های اســتان، قصرشــیرین 
و گیلانغــرب بالاتریــن درصــد برخــورداری 
از راه هــای روســتایی آســفالت را دارنــد و 

کمتریــن درصــد نیــز مربــوط بــه شهرســتان 
کرمانشــاه  ثــلاث باباجانــی و شهرســتان 
به واسطه وضعیت راه های روستایی بخش 
ســرفیروزآباد اســت. خســروی در ادامــه از 
اختصــاص ۲۴۰۰ میلیــارد تومــان اعتبــار بــه 
راه هــای اســتان کرمانشــاه در جریــان ســفر 
رئیس جمهور به استان خبر داد و عنوان کرد: 
این اعتبار شــامل ۱۴۰۰ میلیــارد تومان برای 
توســعه راه هــای غیرشــریانی و هــزار میلیارد 
تومان نیز برای راه های شــریانی اســت. وی 
یادآور شــد: از این میزان اعتبــار ۵۰ درصد از 
اعتبارات ملی و ۵۰ درصد مابقی از اعتبارات 
اســتانی اختصــاص خواهــد یافــت. وی بــا 
بیان اینکه این اعتبــارات می تواند وضعیت 
راه هــای اســتان را بهبــود ببخشــد، گفــت: 
اولویــت تزریــق اعتبــار خصوصــا در راه های 
روســتایی بــا محورهایــی اســت کــه تعــداد 
بیشــتری از روســتاها از آن منتفــع شــوند. 
کیــد کــرد: در کنــار اســتفاده از  خســروی تا
، امســال از ســایر  منابــع ســفر رئیس جمهور
ظرفیت ها از جمله خیرین راه ســاز نیز برای 
توسعه راه های استان استفاده خواهیم کرد. 

انتصاب سرپرست مهندسی و ساختمان 
شرکت بهره برداری نفت و گاز غرب

سرپرســت مهندسی و ســاختمان شــرکت بهره برداری 
نفت و گاز غرب منصوب شــد. مهنــدس محمود نصیری 
مدیرعامل شرکت بهره برداری نفت و گاز غرب در حکمی 
آقــای ایــرج مــرادی را بــه عنــوان سرپرســت مهندســی و 
ســاختمان شــرکت بهره برداری نفت و گاز غــرب منصوب 

کرد. 
در حکم انتصابی آمده است: 

با عنایت به تعهد تخصص و تجارب جنابعالی به موجب 
ایــن حکم بــه عنــوان سرپرســت مهندســی و ســاختمان 
شــرکت بهره برداری نفــت و گاز غرب منصوب می شــوید. 
امید اســت با اتــکال به خداونــد متعال ضمــن بهره گیری 
از کلیه ظرفیت ها و مد نظر قــرار دادن همدلی، همفکری 
و همکاری و در ســایه هم افزایی با مجموعه مدیریت ها و 
ادارات شرکت، در تحقق اهداف و مسئولیت های محوله 
موفق و مؤید باشید. همچنین شایسته است از زحمات و 
تلاش های جناب آقای محمد مرادی مجد در طی دوران 

تصدی اداره مزبور تشکر و قدردانی گردد. 

جلسه بررسی چالش های طرح جوانی 
جمعیت در چهارمحال و بختیاری

 در جلســه ای بــا حضــور جعفــر مردانــی اســتاندار 
چهارمحــال و بختیــاری، احمد راســتینه نماینــده مردم 
شهرستانهای شهرکرد، بن، سامان و فرخشهر در مجلس 
شــورای اســلامی، فرشــید ریاحی ســامانی مدیرکل بنیاد 
مسکن اســتان و جمعی از مسئولین اســتان روند اجرای 
طــرح جوانی جمعیت در ســطح اســتان بررســی شــد. در 
این جلســه ابتدا گزارشــی مبســوطی از روند اجرای طرح 
جوانی جمعیت در سطح استان ارائه و پس از آن مسائل 
و مشــکلات پیش روی این طرح مطرح گردیــد که پس از 
بحث و تبادل نظر تصمیماتی در این خصوص اتخاذ شد.

 فرشــید ریاحی ســامانی در این نشســت ضمــن عرض 
تسلیت به مناسبت ایام محرم، در خصوص اجرای طرح 
جوانی جمعیت در سطح استان گفت: مهم ترین مسئله 
تامین زمین اســت کــه به محــض اینکــه زمیــن در اختیار 
بنیاد مسکن قرار گیرد اقدامات بعدی در خصوص اجرای 

طرح انجام خواهد شد. 
در  شــده  شناســایی  زمین هــای  افــزود:  وی 
شهرستان های شهرکرد، سامان، بن و فرخشهر، به میزان 
هــزار و ۴۷۶ هکتــار بود، کــه تمامــا دارای مصوبه شــورای 
تامین مســکن اســتان می باشــند ولی از این میزان ۴۷۴ 
، مصوبه شــورای برنامه ریزی و توسعه استان را دارا  هکتار

هستند. 
مدیرکل بنیاد مسکن استان خاطر نشان کرد: تا کنون 
گذار  فقط ۱۵۷ هکتــار از اراضی مذکــور به بنیاد مســکن وا
شده و مابقی اراضی مسائل و چالش هایی دارند که توسط 

ارگان های مربوطه در دست پیگیری هستند.


